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83DE

Av.Barış Eğitlmez yazdı;

Aday 
Fantezileri

Büyükşehir Aday Adayı Tokat 
Ortaca’da bir dizi 
ziyaret gerçekleştirdi

 zMilas Belediye Başkanı, Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı Aday Adayı Muhammet 
Tokat, ilçe ziyaretlerine devam ediyor. Son 
olarak Köyceğiz ve Dalaman’da vatandaşlarla 
bir araya gelen Başkan Tokat, bu kez 
Muğla’nın en güzel ilçelerinden biri olan 
Ortaca’da bir dizi ziyaret gerçekleştirdi. 85DE

Milas’ta kan donduran olay

Kadın kıyafeti giydirip
5 kişi defalarca tecavüz etti

 zMilas ilçesine bağlı Köşk Mahallesi 
yakınlarında bir erkeğe kadın kıyafeti giydirip 
makyaj yapan 4-5 kişilik grup, bu kişiye 
cinsel istismarda bulunup tecavüz etti

 zArdından bağladıkları direkte işkence yapıp 
ölüme terk etti. Yoldan geçenlerin tesadüfen 
bulduğu kişi yoğun bakım ünitesinde tedavi 
altına alındı. 82DE

Hastanenin 
İstinat Duvarları 
7 Ayda Çöktü

Uzman isimlerin ve bazı 
vatandaşların ısrarla “Heye-
lan bölgesine hastane yapı-
lamaz” diye itiraz etmelerine 
rağmen 2020 yılında yapı-
mına başlanan Seydikemer 

Devlet Hastanesinin hasta 
kabulüne başlamasının üze-
rinden henüz 7 ay bile geç-
meden istinat duvarlarının 
çökmesi vatandaşların tep-
kisine neden oldu. 84DE

Büyükşehir 
Ücretsiz 
Taşıma 
Maliyetlerini 
Hesaplara 
Yatırdı

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi 65 yaş üstü ücretsiz ta-
şıma ile ilgili şoför esnafına  
21 Aralık tarihinde ilk öde-
meyi yaptı.  84DE

Büyükşehir Dava Açtı 
Marmaris Yat Limanı 
Projesine dava açtı 

ÇED Olumlu 
Kararı iptal oldu

Muğla’nın Marmaris İl-
çesi Söğüt mevkiine MU-
ÇEV tarafından yapılacak 
olan Yat Limanı, Yat ve Tek-
ne Bağlama İskelesi Kapa-
site Artırımı Projesine ilgili 
bakanlık ÇED olumlu kararı 

vermişti. Muğla Büyükşehir 
Belediyesi tarafından açı-
lan dava sonrasında Muğ-
la 1. İdare Mahkemesi ÇED 
olumlu kararının iptaline 
karar verdi. 86DA

CHP MUĞLA MİLLETVEKİLİ SÜREYYA ÖNEŞ DERİCİ:

Hiçbir korku iklimi, hiçbir ideolojik 
kadrolaşma, hiçbir baskı unsuru; 
inandığımız demokratik değerlerden 
vazgeçmemize neden olamaz!

TBMM’de devam eden 
bütçe görüşmelerinde CHP 
Muğla Milletvekili Süreyya 
Öneş Derici, Milli İstihbarat 

Teşkilatı Başkanlığı’’nın bütçe 
teklifini değerlendirmek 
için söz alarak, iktidarın güç 
zehirlenmesi yaşadığını ve 

gerçekleri anlatmaya devam 
edeceklerini belirtti. 
85DE

Menteşe Belediyesi’nde online 
ruhsat dönemi başlıyor

Vatandaşların belediye 
hizmetlerine ulaşımını ko-
laylaştırmak amacıyla bir-
çok hizmeti dijital olarak 

sunan Menteşe Belediyesi 
önemli bir hizmeti daha ha-
yata geçiriyor. 

83DE

Büyükşehirden 
Kimsesizlere Sıcak Yuva

Muğla Büyükşehir Belediyesi 
her kış döneminde olduğu gibi so-
kakta kalan evsiz ve kimsesizlere sı-
cak yuva sağlıyor. Menteşe ilçesi 
Bayır Mahallesinde bulunan barın-
ma evinde kalan vatandaşlara gün-
de 3 öğün yemek veriliyor. 

86DA
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-KONGRE İLANI-
OKÇULAR KÖYÜ CAMİİ YAPTIRMA 

VE YAŞATMA DERNEĞİ
	 Sayın	Üyemiz;
	 Derneğimizin	Olağan	Genel	kurul	Toplantısı,	
12	Ocak	2024	Cuma	günü	saat	14.00’de	dernek	
binasında	yapılacaktır.	Çoğunluk	sağlanamadığı	
takdirde	toplantı	bir	hafta	sonra,	yani	19	Ocak	2024	
Cuma	günü	aynı	yer	ve	saatte	yapılacaktır.
Yapılacak	olan	Olağan	Genel	Kurul	Toplantımıza	
katılmanızı	rica	ederiz.

Mehmet İZCİ
Yön.Kurulu Başkanı

GÜNDEM MADDELERİ;
1-	 Açılış	ve	yoklama,
2-	 Saygı	Duruşu	ve	İstiklal	Marşı,
3-	 Divan	Oluşumu,
4-	 Yönetim	ve	Denetim	Kurullarının	Faaliyet	
	 Raporlarının	Okunması,
5-	 Yönetim	ve	Faaliyet	Raporlarının	ibrası
6-	 Denetim	Raporunun	ibrası
7-	 Gelir	ve	Giderlerin	görüşülmesi
8-	 Dilek,	Temenniler,
9-	 Yeni	Yönetim	ve	Denetim	Kurulu	seçimi
10-	Kapanış

Sözcü’den Yaşar Anter’in 
haberine göre Milas ilçesine 
bağlı Milas – İzmir karayo-
lu üzerindeki  Köşk Mahalle-
si kırsalında meydana gelen 
olayda 34 yaşlarındaki bir er-
keği konuşmak için bulun-
dukları yere telefonla çağıran 
4-5 kişilik grup, bu kişiyi si-
lah tehdidi ile etkisiz hale ge-
tirdi, daha sonra çırılçıplak 
soydu, kadın kıyafeti giydir-
di, parmaklarına oje sürüp 
makyaj yaptı ve defalarca te-
cavüz etti.

DİREKTE BAĞLI 
BULUNDU, VAHŞET 

ORTAYA ÇIKTI
Edinilen bilgiye göre olay, 

vatandaşların direğe bağlı ya-
ralı bir erkeği görüp güvenlik 
ve sağlık birimlerine bildir-
mesiyle ortaya çıktı. Direğe 
bağlanmış bu kişinin üzerin-
de kadın kıyafetinin olduğu, 

makyaj yapıldığı görüldü.
Yaralı bulunan mağdu-

run ilk ifadesi vahşetin ayrın-
tılarını ortaya çıkardı. Anlat-
tığına göre herşey bu kişinin 
çağrıldığı yerde silahla tehdit 
edilerek etkisiz hale getiril-
mesiyle başladı. 

TECAVÜZ EDİP DİREĞE 
BAĞLAYIP İŞKENCE 

YAPTILAR
Kaçırdıkları bu kişiye 

bağladıkları direkte işkence 
yapan caniler,  kanlar içinde-
ki mağduru olay yerinde bı-
rakıp kayıplara karıştı. 

KALIN BAĞIRSAĞI 
YIRTILMIŞ

Yaralı, ambulans ile Milas 
Devlet Hastanesi'ne kaldırıl-
dı. Hastanedeki tespitte kalın 
bağırsağının yırtıldığı anla-
şılan ve ağır fiziksel yaralan-
maların izlerini taşıyan mağ-
dur, yoğun bakım ünitesinde 

tedavi altına alındı.
Jandarma bölgedeki bir 

marangoz atölyesinin güven-
lik kamerasından tespit etti-
ği olayın faillerini yakalamak 
çalışma başlattı, olay yerinde 
incelemeler yapıldı.

Köşk Mahallesi Muhtarı 
Gürsel İnce SÖZCÜ’ye yaptı-
ğı açıklamada “Olayı duyun-

ca şoke olduk. Ancak mağ-
dur veya şüpheliler köyü-
müzden değil, öyle olsa olayı 
duyardık, bizim de yeni ha-
berimiz oldu. Yol kenarında 
marangoz atölyelerinin ya-
nında olmuş, kameralar da 
olayı görüntülemiş bu kada-
rını biliyoruz” diye konuştu.

Milas’ta kan donduran olay

Kadın kıyafeti giydirip
5 kişi defalarca tecavüz etti

 zMilas ilçesine bağlı Köşk Mahallesi yakınlarında bir erkeğe kadın kıyafeti giydirip makyaj yapan 
4-5 kişilik grup, bu kişiye cinsel istismarda bulunup tecavüz etti, ardından bağladıkları direkte 
işkence yapıp ölüme terk etti. Yoldan geçenlerin tesadüfen bulduğu kişi yoğun bakım ünitesinde 
tedavi altına alındı.

 » Ceylin Şener
Milas Belediyesi’nin va-

tandaşlarla iletişim ağı-
nı güçlendirmek, mahalle-
lerin sorunlarını yakından 
takip etmek, vatandaşla-
rın talep ve ihtiyaçlarını tes-
pit edip zamanında çözüme 
ulaştırmak için 2021 yılı Ey-
lül ayında kurduğu Muhtar-
lık İşleri Müdürlüğü, 2023 
yılında da çalışmalarını ara-
lıksız sürdürdü. 

132 mahallesiyle Türki-
ye genelinde en fazla mahal-
leye sahip ilçeler arasında 
yer alan Milas, kırsal mahal-
lelerle yerel yönetim arasın-
daki iletişim ağını koparma-
mak için kurduğu Muhtar-
lık İşleri Müdürlüğü aracılı-
ğıyla mahallelerin sorunları-
nı daha kısa süre içerisinde 
tespit ederek, zamanında 
çözüm üretiyor.

2023 yılı içerisinde 119 
mahalle muhtarından gelen 
toplam 434 talep dilekçesini 

iş programına alarak, yapıl-
mak üzere ilgili müdürlük-
lere havale eden Muhtarlık 
İşleri Müdürlüğü mahalle 
muhtarlarıyla gerçekleştir-
diği buluşmalarla da sosyal 
belediyecilik hizmetinin ge-
lişimine katkı sağlıyor.

Yürütülen çalışmalar-
la ilgili bilgi veren Milas Be-
lediye Başkanı Muham-
met Tokat, “Kırsal mahal-
lesi ve nüfusu fazla olan bir 
ilçe olarak kırsal mahalle-
lerle ilgili sorunları zama-
nında tespit edip çözmek ve 
yerel yönetimin etkinliği-
ni artırmak için çalışmala-
rımıza devam ediyoruz. Va-
tandaşlarımızın memnuni-
yetini artırmak ve şeffaf bir 
yönetim anlayışını benimse-
mek amacıyla teknik birim-
lerimizle köprü görevi gören 
Muhtarlık İşleri Müdürlü-
ğümüz, 2024 yılında da faa-
liyetlerini arttırarak devam 
edecektir.” dedi.

Milas Belediyesi, 
Muhtarları dinliyor

 zMilas Belediyesi'nin, 2021 yılında kurduğu 
Muhtarlık İşleri Müdürlüğü, kurulduğu 
günden bugüne vatandaşlarla güçlü bir 
iletişim ağı kurarak mahallelerin sorunlarının 
etkili bir şekilde çözülmesine katkı sağlıyor.

 » Harun Yıldırım
TÜRSAB Kültür İhtisas 

Başkan Yardımcısı Recai Er-
gün ve Avrupa Türk Seya-
hat Acenteleri  Birliği (COOP 
TRR) Yönetim Kurulu Üye-
si Gürhan Lale Muğla’ya gel-
di. Muğla Ticaret ve Sanayi 
Odası (MUTSO) ev sahipli-
ğinde ilimizi ziyaret eden Er-
gün ve Lale, Avrupa ülkele-
rinden ilimize gelen turis-
te alternatif rota belirlemek 
amacıyla incelemelerde bu-
lundu. 

MUTSO işbirliğin-
de Mart 2024’te yapılma-
sı planlanan, seyahat acente-
lerine yönelik info tur önce-

si, ön inceleme yapan Ergün 
ve Lale, Muğla merkez ilçe 
Menteşe’de Karabağlar Yayla-
sı, Saburhane, Arasta, MUT-
SO Zeytinpark ve Yatağan 
Stratonikeia’yı ziyaret etti. 

Tur kapsamında Denizli 
ve Aydın’da da ziyaretler ger-
çekleştiren yetkililer, bu üç ili 
kapsayan bir rota oluştura-
cak ve Mart ayında yaklaşık 
30 seyahat acentesini bu rota-
yı gezdirecek. Acentelerin de-
ğerlendirmelerinin ardından, 
Almanya başta olmak üzere, 
Avrupa ülkelerinde yaşayan 
turistlerin, Türkiye seyahatle-
ri için alternatif tur çalışma-
ları başlatılacak. 

Kültür Turizmi için 
rota belirleniyor

 zMUTSO ev sahipliğinde Muğla’ya gelen 
TÜRSAB ve COOP TRR yetkilileri, kültür 
turizmi için rota belirlemek amacıyla ön gezi 
gerçekleştirdi.



www.guneyege.net26 ARALIK 2023 SALI 3

Av.Barış
EĞİLMEZ

barisegilmez@hotmail.com

Aday Fantezileri
Ak parti kuruldu ku-

rulalı yerleşmiş gelenek-
leri vardır. Bu  gelenek-
lerin en temel 
olanlarından 
biri de istişa-
re üzerine ku-
rulu karar me-
kanizma süreç-
leri tamamla-
nıp da herhangi 
bir konuda ka-
rar verildikten 
sonra, kararın 
sorgulanmaksı-
zın her bir par-
tili için geçerli 
olmasıdır. Bu geleneğin 
tek varoluş sebebi mil-
yonlarca insandan olu-
şan partide parti disip-
linini sağlamaktır. Her 
bir partili farklı kriterle-
re, farklı gerekçelere ve-
ya farklı amaçlara dönük 
düşünecektir ki bu do-
ğal olandır, ancak 21 yıl-
lık siyasi iktidar partisin-
de bunca yıllık başarının 
altında yatan en temel 
olgu, kişiselleşmeyen bir 
siyasi kültür inşa etmek 
ve herkesin bu kültürü 
sahiplenmesi, dolayısıy-
la da bu kültür içerisinde 
yukarıda değindiğimiz 
her türden KARAR dan 
sonra tüm kişisel duygu-
lardan arınıp parti aidi-
yeti doğrultusunda çalı-
şılmasıdır.

Ak parti bir DO-
ĞAL OTORİTE partisi-
dir. Bu partide başarının 
dayandığı yegane disip-
lin, bu doğal otoriteden 
kaynaklıdır. Bu cümle-
mi Okuyan herkes bu 
doğal otoritenin Recep 
Tayyip Erdoğan olduğu-
nu düşünecektir ancak 
bu doğru değildir. Do-
ğal otorite derken salt bir 
kişiden kaynaklı olacak 
kadar yalın ve basitçe an-
latılabilir bir otoriteden 
bahsetmiyorum.

Bu doğal otoritenin 
o kadar çok kaynağı var-
dır ki Recep Tayyip Er-
doğan bu birçok kay-
nağın vücud bulmuş 

hali,temsilini başarmış 
bir kişi olarak partimizin 
lideridir.

Bu kaynaklar 
binlerce yıldır 
süregelen duy-
gulardır, binler-
ce yıldır biriken 
hırslardır, bin-
lerce yıldır biri-
ken özlemlerdir 
ve en nihayetin-
de binlerce yıl-
dır biriken ülkü-
dür. Milyonlarca 
insanın bir araya 
gelmesini sağ-

layan ve bu birliğe ön-
derlik eden Tabii ki Re-
cep Tayyip Erdoğan dır 
ancak milyonlarca insa-
nı bir arada tutan şey do-
ğal otoriteyi sağlayan bu 
duygu ve fikir birliğidir. 
O kadar çok içeriğe sa-
hiptir ki bu duygu ve fi-
kirler; Türk ulusunun re-
fahından tutun da, isla-
mın yeryüzünde hakim 
olmasına, hakça pay-
laşılan bir dünyaya en-
gel olan emperyalistlerin 
egemenliğini bitirmek-
ten tutun da, mazlum 
ulusların kaderinin de-
ğişmesine yardım etme-
ye, Türk ulusunun saf ve 
iyilik üzerine kurulu kül-
türünün dünyadaki her 
bir insana ulaştırılma-
sından tutun da…

Bu duygu ve fikir-
ler o kadar çok ve her bi-
ri o kadar çok anlamlı ki, 
bu parti etrafında top-
lanan her bir gönüldaşı-
mız, bu duyguların ve fi-
kirlerin zarar görmemesi 
ve bu duygu ve fikirlerin 
amacına ulaşması için 
çaba harcar. Nihayetin-
de de bu amaç doğrultu-
sunda tüm kişisel hırs ve 
egolarından arınıp, kişi-
sel tüm angajmanların-
dan sıyrılıp ‘’ karar veri-
cilerin kararlarına’’ uy-
makla, bu doğal otorite-
nin devamına katkı su-
narlar. Bu doğal otorite 
bu duygu ve fikirlerin 
amacına ulaşmasını sağ-

layan bir harçtır. Her bir 
partilimiz parti disiplini-
ne uyarak bu harca kat-
kıda bulunur. Başarı da 
bu doğal otoriteye tabi 
olmak ve disiplinden ge-
lir. BU güne kadar hep 
böyle oldu. Bundan son-
ra da böyle olacaktır. 

Her dönem parti 
içinde veya parti dışın-
da farklı kimlikler veya 
farklı yüzlerle veya fark-
lı pozlarla birileri çıkıp 
bu doğal otoriteye kar-
şı pozisyon almaya çalış-
mıştır. Karşı pozisyon al-
masa bile Süslü cümle-
ler kurarak karar meka-
nizmalarını etkilemeye, 
manipüle etmeye veya 
kişisel saiklerini empoze 
etmeye çalışmıştır. An-
cak ilk cümlede belirtti-
ğim geleneklerimizin en 
önemlilerinden biri de 
‘’bu ayrık otlarına hiç ya-
şam şansı vermemek’’ 
üzerine kurulu PARTİ 
AİDİYETİDİR .

Özellikle son gün-
lerde, gerek Muğla Bü-
yükşehir gerekse bazı il-
çe belediye başkan aday-
lıkları üzerinden ,kişi-
sel ajandalarına uygun 
olan aday isimlerini par-
latma- kişisel ajandaları-
na uygun olmayan aday 
isimlerini de karalamaya 
kalkan işgüzarlar peydah 
oldu. BU işgüzarların 
perde gerisindeki amaç-
larını bilmek için siya-
set uzmanı olmaya ge-
rek yok. Ancak bu işgü-
zarlara alan bırakmamak 
çok önemli ve elzemdir. 
Gayrısı, bu sürece Sade-
ce sağduyuyla yaklaşmak 
yeterli ve gereklidir. Biz 
partimizdeki tüm karar 
mekanizmalarına inanı-
yoruz ve alınan kararın 
da muhakkak ki bir ge-
rekçesi ve dayanağı oldu-
ğunu peşinen kabulle-
niyoruz. Partimizin do-
ğal otoritesinin gereği de 
sonucu da budur. Gerisi 
boş yaygaradır… 

 » CeylinŞener
Menteşe Belediye-

si Universe Online Başvu-
ru ve Süreç Yönetimi Siste-
mi ile vatandaşlara zaman ve 
mekândan bağımsız bir şekil-
de 7/24 hizmet vermeye baş-
layacak. Yeni dönemde, va-
tandaşlarımız başvurularını 
belediyeye gelmeden bulun-
dukları yerden online olarak 
yapabilecekler. Uygulama ile 
vatandaşlar ciddi bir zaman 
tasarrufu sağlayacak, beledi-
ye personelinin iş yükü azala-
rak, daha verimli hizmet ver-
miş olacak. 

Menteşe Belediye Başka-
nı Bahattin Gümüş, yeni yıl-
dan sonra hizmete girecek 
olan Universe Online Başvu-
ru ve Süreç Yönetimi Sistemi 
ile ilgili yaptığı açıklamada şu 
ifadelere yer verdi: “Yapılan 
başvurular, belediye içerisin-
de de aynı sistem üzerinden 

yürütüleceğinden, vatandaş-
larımız başvurularının han-
gi aşamada, hangi personel-
de olduğunu ve ne zaman so-
nuçlanabileceğini görebile-
cekler, çeşitli bildirimlerle an-
lık olarak takip edebilecekler. 
İlk etapta Yapı Kontrol Mü-
dürlüğü ve İmar ve Şehirci-
lik Müdürlüğü’nün bazı baş-
vurularını Universe sistemi-
ne dâhil ediyoruz. Ancak ya-
kın zamanda belediyemi-
ze fiziksel olarak yapılan tüm 
başvuruları bu sistem üzerin-
den almayı planlıyoruz. Sis-
tem ile ruhsat başvuruların-
da, tüm belge ve projeler di-
jital olarak teslim edileceğin-
den, her yıl onlarca ağacımızı 
kesilmekten kurtararak çev-
reye de katkı sağlamış olaca-
ğız. Elektronik imza ve mobil 
imza kullanımına da imkân 
veren sistem sayesinde vatan-
daşlarımıza verdiğimiz hiz-

met kalitesinin ve hızının bü-
yük oranda artacağını düşü-
nüyoruz. Uygulamayla bir-
likte, belediyelerin en önemli 
problemlerinden biri olan di-
jital arşiv sorununu da orta-
dan kaldırmış oluyoruz. Baş-
vuru kapsamında alınan tüm 
belgeler ve tarafımızca üreti-
lecek evraklar e-imzalı olarak 
sistematik bir şekilde arşivli-
yoruz.  Aynı zamanda bele-
diyemiz için sağladığımız bu 
avantajı vatandaşlarımızla da 
paylaşıyor ve kendi başvuru-
larına ilişkin olan dijital ar-
şivlerini belediye sunucula-
rımız üzerinden kullanımla-
rına açıyoruz. Bundan böyle 
başvuru sahiplerinin de ken-
di arşivlerini oluşturmak için 
ek maliyetlere katlanmaları-
na gerek kalmıyor.

Türkiye'de çok az sayı-
da belediye tarafından sade-
ce belirli alanlarda kısmi ola-
rak verilebilen online baş-
vuru hizmetini bir adım da-
ha öteye götürüp her alanda 
vermeye başlayarak ülkemiz-
de bir ilki gerçekleştiriyo-
ruz. Bu durum, vatandaşımı-
za verdiğimiz değerin yanın-
da, teknoloji odaklı, şeffaf ve 
yenilikçi belediyecilik anlayı-
şımızın da en önemli göster-
gesidir.”

Menteşe Belediyesi’nde online 
ruhsat dönemi başlıyor

 zVatandaşların belediye hizmetlerine ulaşımını kolaylaştırmak amacıyla 
birçok hizmeti dijital olarak sunan Menteşe Belediyesi önemli bir 
hizmeti daha hayata geçiriyor. 

Menteşe’de yollar modern 
görünüme kavuştu

 zMenteşe Belediyesi tarafından yapılan yol 
çalışmaları kapsamında kırsaldan kente yollar 
güvenli ve modern bir görünüme kavuştu. 
2023 yılında 53 bin 500 metrekare kilit parke 
taşı kaplama, 82 bin 426 metrekare beton 
yol kaplama, 20,5 kilometre yol açımı ve 
700 kilometre yol tesviye çalışması yapılarak 
vatandaşların hizmetine sunuldu. 

 » Ceylin Şener
Menteşe Belediye Başka-

nı Bahattin Gümüş yol çalış-
maları hakkında yaptığı açık-
lamada şunları söyledi: “Yet-
ki ve sorumluluk alanımız-
daki yollarda çalışmalarımız 
tüm hızıyla devam ediyor. 
İmkânlarımız dâhilinde kır-
sal ya da merkez mahalle 
ayırt etmeksizin her mahal-
lemize eşit hizmet götürüyo-
ruz. Çalışmalar kapsamın-
da bugüne kadar Menteşe’ de 
629 bin 403 metrekare kilit 

parke taşı kaplama, 443 bin 
980 metrekare beton yol kap-
lama, 5 bin 467 kilometre yol 
tesviye çalışması, 112, 4 kilo-
metre yol açımı ve 51, 5 kilo-
metre sathi asfalt kaplama ça-
lışması yaparak halkımızın 
hizmetine sunduk.” 

AKÇAOVA 
MAHALLESİNDE 15 KM 

YOL AÇIMI YAPILDI
Başkan Gümüş, “Menteşe 

gün geçtikçe büyüyen ve ge-
lişen bir ilçe. Çarpık yapılaş-

manın önüne geçmek adına 
Akçaova Mahallemizde ye-
ni bir imar alanı açtık ve kı-
sa zamanda 175 bin metre-
kare yol açımı yaptık. Açı-
lan yolların toplam uzunlu-
ğu ise 15 kilometre. Buradaki 
çalışmaların %90’ı tamam-
landı. Menteşe Belediyesi ola-
rak halkımızın daha konfor-
lu ve rahat bir Menteşe’de ya-
şamaları, kırsal ya da kentsel 
mahalle ayırt etmeksizin var 
gücümüzle çalışmaya devam 
edeceğiz” dedi. 
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 » Harun Yıldırım
90 milyonluk ihale bede-

liyle 2020 yılında yapımına 
başlanılan Seydikemer Dev-
let Hastanesi’nin istinat du-
varları çöktü. Geçici hasta 
kabulüne başlamasının üze-
rinden henüz 7 bile geçme-
den istinat duvarlarının çök-
mesine vatandaşlardan da 
tepki geldi. Hastanenin isti-

nat duvarlarının çökmesi uz-
man isimlerin “Heyelan böl-
gesine hastane yapmak yan-
lıştır” itirazlarının ne ka-
dar haklı olduğunu da gözler 
önüne sermiş oldu. 

Yapımına 2020 yılında 
90 milyonluk ihale bedeliyle 
başlanılan ve Mayıs 2023’te 
de geçici hasta kabulüne 
başlayan Seydikemer 

Devlet Hastanesi’nin 
istinat duvarlarının 
ve hastane içi otopark 
alanının hasta kabulüne 
başlamasının üzerinden 7 
ay bile geçmeden çökmesi 
vatandaşların tepkisine 
neden oldu. Bazı vatandaşlar 
tepkilerini “Dönemin 
yöneticileri buranın heyelan 
bölgesi olduğunu bilmiyorlar 

mıydı? Elbette biliyorlardı 
ve bilerek bu binayı buraya 
yaptırdılar. Olan millete 
oluyor, olan devlete 
oluyor, yapan yaptığıyla 
kalıyor. Bu hastane yakın 
zamanda Fethiye – Antalya 
karayoluna kayarsa bunun 
hesabını kim verecek?” 
sözleriyle gösterdiler.

Hastanenin İstinat Duvarları 7 Ayda Çöktü
 zUzman isimlerin ve bazı vatandaşların ısrarla “Heyelan bölgesine hastane yapılamaz” diye 
itiraz etmelerine rağmen 2020 yılında yapımına başlanan Seydikemer Devlet Hastanesinin 
hasta kabulüne başlamasının üzerinden henüz 7 ay bile geçmeden istinat duvarlarının çökmesi 
vatandaşların tepkisine neden oldu. 

 » Harun Yıldırım
Muğla Ticaret ve Sanayi 

Odası (MUTSO) ile Growx 
Yönetim Doktoru firma-
sı işbirliğinde ‘AB Pazarı-
na Yönelik Mikro İhracat ve 
E-İhracat Bilgilendirme Eği-
timi’ düzenlendi. 22 Aralık 
Cuma günü MUTSO ev sa-
hipliğinde Oda üyelerine yö-
nelik gerçekleştirilen eğiti-
min açılış konuşmasını ya-
pan MUTSO Yönetim Ku-
rulu Başkanı Bülent Karakuş 
şunları kaydetti: “Dönüşen 
ve dijitalleşen dünyada, iş-
letmelerimizin ve KOBİ’le-
rimizin mevcut konumları-
nı koruyabilmek ve bir adım 
ileriye taşıyabilmek adına 

yapması gereken şeyler var. 
Mevcut çalışmaları sürdür-
mek yeterli değil. Hep bir 
adım sonrasını düşünmek 
ve planlamak gerekmekte. 
E-ticaret ve e-ihracat da bu 
sebeplerden son derece kıy-
metli. Avrupa İşletmeler Ağı 
Projesi kapsamında düzen-
lediğimiz bu eğitim ile de-
ğerli hocamız Murat Levent 
Acay aktaracağı mikro ihra-
cat ve e-ihracata ilişkin bilgi-
lerin size bu yolda bir ışık ol-
masını umuyorum. Ayrıca, 
sektörleriniz özelinde ihtiyaç 
duyduğunuz eğitimlere iliş-
kin bizimle iletişime geçme-
nizi istiyoruz. Siz talep edin. 
Bizler elimizden gelen tüm 

desteği sunmaya hazırız.”
Growx Yönetim Danış-

manı ve Eğitmen Murat Le-
vent Acay tarafından veri-
len eğitimde, ‘Mikro İhracat 
Nedir? Nasıl Yapılır? Mikro 
İhracatın Avantajları, KDV 
İadesi Yöntemleri, E Tica-

ret Gümrük Beyanı’ konula-
rında bilgi aktarıldı. Eğitim 
kapsamında ayrıca Eğitmen 
Acay tarafından, katılımcıla-
rın reelde yaşadıkları sorun-
lara ilişkin görüş alışverişin-
de bulunuldu. 

Mikro ihracat ve e-ihracat anlatıldı
 zMUTSO üyelerine Mikro İhracat ve E-İhracat eğitimi verildi.

 » Ceylin Şener
Ülke genelinde yaşa-

nan ücretsiz taşıma krizini 
Muğla’da çözen Büyükşehir 
Belediyesi 1359 şoför esnafını 
ilgilendiren ilk ödemeyi he-
saplara yatırdı. 21 Aralık ta-
rihi itibarı ile Büyükşehir Be-
lediyesi ücretsiz yolcu taşıyan 
şoför esnafının biniş sayıları 
hesaplanarak bakanlıktan al-
dığı ödemeleri düşüldükten 
sonra kalan kısmını hesapla-
rına yatırdı. 

21 Aralıkta Şoför 
Esnafının Hesaplarına 

ücretsiz taşıma maliyeti 
yatırıldı

Muğla Büyükşehir 
Belediyesi’nden konuyla ilgi-
li yapılan açıklamada; “Ülke-
mizin birçok yerinde ücretsiz 
taşıma konusunda şoför es-
nafı ve vatandaşlarımız mağ-
dur olmaktadır. Şoför esnafı-
mız Bakanlık tarafından ya-
pılan ödemenin ücretsiz ta-
şıma maliyetini karşılama-
dığını, vatandaşlarımız ise 
ücretsiz biniş konusunda çe-
şitli zorluklar çektiklerini biz-

lere ilettiler. Konu üzerin-
de hassasiyetle duran Muğ-
la Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Dr. Osman Gürün 
bu konuda hem şoför esnafı-
nı hem de vatandaşları mağ-
dur etmeden bir çözüm yo-
lu bulunmasını istedi. Haya-
ta geçirilen karar ile birlik-
te elektronik ücret toplama 
sistemi üzerinden aldığımız 
biniş raporu doğrultusun-
da, otobüslerin ay içinde ta-
şımış oldukları ücretsiz yol-
cu sayıları tespit edildi. Yap-
tığımız bu tespitin ardından 
Bakanlık tarafından yapılan 
ödeme düşülerek kalan mik-
tar araç sahiplerine belediye-
miz tarafından ödendi. 1359 
otobüsü kapsayan bu çalış-
ma doğrultusunda hesapla-
nan hasılat üzerinden birim 
fiyatı doğrultusunda ilk öde-
me 21 Aralık tarihinde yapıl-
dı. Vatandaşlarımız ücretsiz 
seyahat hakkından gönül ra-
hatlığı ile yararlanmaya de-
vam edebilirler. Bu sektörden 
ekmek yiyen şoför esnafımı-
zın da her zaman yanında-
yız” denildi.

Büyükşehir Ücretsiz Taşıma 
Maliyetlerini Hesaplara Yatırdı

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi 65 yaş üstü 
ücretsiz taşıma ile ilgili şoför esnafına  21 
Aralık tarihinde ilk ödemeyi yaptı.  

Ula ilçesinde düzenlenen 
Büyük Atatürk Koşusunda 
Menteşe Belediyesi Atletizm 
Takımı sporcularından 2014 
doğumlu Meryem Düzen bi-
rinci, 2013 doğumlu Baran 
Üçüncü ikinci, 2013 doğum-
lu Nazif Daş ise üçüncü ola-
rak madalya kazandılar.

Büyük Atatürk Koşusun-
da dereceye giren sporcular, 
antrenörleri Erkan Karataş 
ve aileleri ile birlikte Mente-
şe Belediye Başkanı Bahattin 
Gümüş’ü ziyaret ettiler. Genç 
sporcuları ve antrenörlerini 
başarılarından dolayı tebrik 
eden Başkan Gümüş, “Bele-

diyesporumuz bünyesindeki 
çocuklarımızın disiplinli ça-
lışma ve doğru yönlendirme 
ile ne kadar başarılı oldukla-
rını görüyor ve onlarla gurur 
duyuyoruz. Bizler çocukları-
mıza genç yaşta spor bilinci, 
spor alışkanlığı kazandırmak 
ve geleceğin şampiyonlarını 
yetiştirmek için çalışıyoruz. 
Bu kapsamda belediyespo-
rumuz bünyesindeki sporcu-
larımız farklı branşlarda pek 
çok şampiyonluk ve dereceler 
kazanıyorlar. Çocuklarımızı 
sportif alanda yetişmelerine 
katkı sağlamaya devam ede-
ceğiz” diye konuştu. 

Başkan Gümüş, “Geleceğin 
şampiyonlarını yetiştiriyoruz”
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 » Harun Yıldırım
Cumhuriyet Halk Partisi 

Ortaca İlçe Başkanlığı ile baş-
layan ziyaretler sırasıyla Pir 
Sultan Abdal Derneği Ortaca 
Şube Başkanı Ülkü Aydoğan, 
Ziraat Odası Başkanlığı, Es-
naf ve Sanatkarlar Odası Baş-
kanı Hüsamettin Karaşahin, 
Ortaca Şoförler ve Otomo-
bilciler Odası Başkanı Halil 
Erpek, S.S. Dalko Dalyan Su 
Ürünleri Kooperatifi Başkanı 
Arif Yalılı ve Ortaca Beledi-
yespor Kulüp Başkanı Erem 
Kaya ile devam etti.

Ortaca da parti büyü-
ğü Şükrü Balaban’ı da ziya-
ret ederek hayır duasını alan 
Başkan Tokat, önceki dö-
nem milletvekillerinden Ali 
Arslan’ı ofisinde ziyaret ede-

rek Ortaca mesaisini sonlan-
dırdı.

CHP Ortaca İlçe 
Başkanlığı’nda partililere hi-
tap eden Milas Belediye Baş-
kanı ve Muğla Büyükşe-
hir Belediye Başkanlığı Aday 
Adayı Muhammet Tokat, si-
yasi hayatı, mesleki hayatı ve 
önceki dönemlerde aldığı gö-
revler hakkında bilgilendir-
me yaptı. 

Güven ve sevgi 
köprülerini kuracak en 
uygun aday olduğumu 

düşünüyorum…
‘Daha önce başladığımız 

ilçe ziyaretlerine Ortaca ile 
devam ettik. Partimde 35 yıl-
dır aktif olarak mutfağında 
çalışan bir arkadaşınız olarak 

birçok görev yaptım.” diyerek 
sözlerine başlayan Başkan 
Tokat; “Görev yaptığım süre 
içerisinde partiyle sürekli iliş-
kileri iyi tutmuş, Milas’ı, Mi-
las ilçe örgütünü Muğla’nın 
en hareketli en verimli ör-
gütlerinden birisi haline geti-
rilmesine katkıda bulunmuş 
bir arkadaşınızım. Uzun za-
mandır parti örgütleriyle ko-
puk ya da çelişik yönetim an-
layışlarıyla örgütlerin moti-
vasyonunu bozduk ve örgüt-
leri hareketli ve verimli ol-
maktan uzak hale getirdik 
ve her seçimde oyumuz aşa-
ğı doğru bir grafik olarak sü-
rüyor. Muğla çapında Seydi-
kemer’inden Bodrum’a ka-
dar Kavaklıdere’den Datça’ya 
kadar bu örgütleri tekrardan 

motive hale getirebilecek ve 
bu anlamda da ilçeler arasın-
da güven ve sevgi köprülerini 
kuracak en verimli insanın ve 
en uygun adayın ben olduğu-
nu düşünüyorum” dedi.

En büyük ihtiyaç ortak 
aklı tesis etmektir…

Ortak akılla çalışmanın 
önemine değinen Başkan To-
kat; “Milas, Muğla ilçeleri 
içerisinde ortak aklı tesis et-
miş birinci ilçe. Biz her şeyi 
ortak akıl ile başardık. Mes-
lek örgütlerimizle, odalar-
la, spor kulüpleriyle, basınla, 
tüm resmi kurumlarla yapı-
cı ve birbirimizi destekleyici 
ilişkiler içerisinde bulunduk. 
Muğla’da önemli eksiklikleri-
mizden birisi bu.  Muğla’nın 
şu anda genelinin ve ilçeleri-

nin en büyük ihtiyacı ortak 
aklı tesis etmek ve insanla-
rı mutlu ve güven duyan hale 
getirmektir. Yola çıkmaktaki 
amaçlarımdan biri de budur. 
Bu noktada kendime çok gü-
veniyorum. Bizim kitleyi ve 
meslek örgütlerini yanımıza 
almadığımız sürece ilerleme-
miz ve büyümemiz mümkün 
değil” dedi. 

Muğla’nın ihtiyaçlarını 
biliyoruz…

Muğla’nın ihtiyaçlarını 
bildiğini ve bu noktada çalış-
malar gerçekleştireceğini be-
lirten Başkan Tokat; “Bir hu-
kukçu olarak eşitlik ve adalet 
kavramlarına çok değer ve-
ren bir tarzım var. Bu neden-
le ilçeler arasındaki bu eşit-
sizlik ve adaletsizliği kaldır-
maya gidermeye ve aynı de-
ğeri gören gerçekten de ortak 
akılla ihtiyaçlarını ve önce-
liklerini belirlemiş ve etkin 
olarak da bunu hayata ge-
çirme güvenini oluşturmuş 
bir yönetim tarzını hedef-
lemekteyiz. Muğla’nın ihti-
yaçlarını biliyoruz. 3 dönem 
Milas’ta Belediye Başkanlı-
ğı yanı sıra aynı zamanda 2 
dönemde Muğla Büyükşehir 

Meclisi’nin üyesiyiz. Teşkila-
tı ve Muğla’nın genelini ihti-
yaçlarıyla eksiklikleriyle po-
tansiyeli ve bulunması gere-
ken hususlarıyla yakından bi-
liyoruz. Hem Muğla gene-
li için hem de ilçeler bazında 
önümüzdeki süreçte inşal-
lah bu görev bize uygun gö-
rülürse sizlerle bunu beraber 
önceleyerek, beraber karar-
lar vererek bir yere vardırma 
ve giderme çabası içinde ola-
cağız. Muğla dünyada birçok 
ülkeden daha büyük bir il. 
Büyükşehir Belediyesi bu an-
lamda ilçe belediyecilik pen-
ceresinden bakılamayacak 
büyüklükte donanıma sahip. 
Bu sebeple 2 dönemdir mec-
lis üyesi olarak aşina oldu-
ğum bir konuyla ilgili bu gö-
reve talip oldum. Hem örgüt-
sel geçmişim hem de beledi-
yecilik geçmişimle partime 
ve Muğla’mıza mevcut aday-
lar içerisinde en katkı verebi-
lecek kişi olarak, sürecin bizi 
bu göreve çağırdığı bir duru-
mu da hissediyorum. Bu ve-
sileyle yola çıktık. Hakkımız-
da hayırlısı olsun. Ben göreve 
hazırım” dedi.

Büyükşehir Aday Adayı 
Tokat Ortaca’da bir dizi 
ziyaret gerçekleştirdi

 zMilas Belediye Başkanı, Muğla Büyükşehir Belediye Başkanlığı Aday Adayı Muhammet Tokat, 
ilçe ziyaretlerine devam ediyor. Son olarak Köyceğiz ve Dalaman’da vatandaşlarla bir araya 
gelen Başkan Tokat, bu kez Muğla’nın en güzel ilçelerinden biri olan Ortaca’da bir dizi ziyaret 
gerçekleştirdi.
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 » Ceylin Şener
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi, usulsüz olarak imara 
açılan ve çevreye zarar vere-
bilecek düzenlemelere karşı 
hukuki mücadelesini sürdü-
rüyor. Bu kapsamda Büyük-
şehir Belediyesi çeşitli uygu-
lamalara bugüne kadar top-
lam 189 çevre ve imar dava-
sı açtı.

Son olarak Muğla’nın 
Marmaris ilçesi Karaca Ma-
hallesi Söğüt mevkiin-
de, MUÇEV Turizm Tica-
ret Anonim Şirketi tarafın-

dan yapılması planlanan Yat 
Limanı, Yat ve Tekne Bağla-
ma İskelesi Kapasite Artırımı 
projesi için Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
tarafından 29 Mayıs’ta ÇED 
Olumlu kararı verilmişti.

Büyükşehir Belediyesi 
ÇED İptal Davası Açtı
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi MUÇEV Turizm Tica-
ret A.Ş. tarafından planlanan, 
Gökova Özel Çevre Koruma 
Bölgesi sınırları içinde yer 
alan ve 187 adet ilave yat ka-

pasitesi oluşturacak olan “Yat 
Limanı, Yat ve Tekne Bağla-
ma İskelesi Kapasite Artırı-
mı Projesi” için Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığınca verilen Çevresel 
Etki Değerlendirmesi (ÇED) 
Olumlu Kararının; projede 
kamu yararı olmaması, proje 
kapsamında koruma-kullan-
ma dengesini gözetecek bü-
tüncül bir etki değerlendir-
mesinin yapılmadığı ve proje 
alanının bir kısmının 1. dere-
ce arkeolojik sit alanında yer 
alması gerekçeleri ile, yürü-

tülmesinin durdurulması ve 
iptali istemiyle dava açmıştı. 

Mahkeme ÇED 
Raporunu İptal Etti

Açılan ÇED iptal dava-
sı Muğla 1. İdare Mahke-
mesinin kararı ile; proje ala-
nında 1. derece arkeolojik 
sit alanı bulunması ve proje-
nin 2863 sayılı Kültür ve Ta-
biat Varlıklarını Koruma Ka-
nununa aykırılık teşkil etme-
si nedeniyle proje için verilen 
ÇED Olumlu Kararının ip-
tal edildi.

Büyükşehir Dava Açtı Marmaris Yat Limanı Projesine dava açtı 

ÇED Olumlu Kararı iptal oldu
 zMuğla’nın Marmaris İlçesi Söğüt mevkiine MUÇEV tarafından yapılacak olan Yat Limanı, Yat ve 
Tekne Bağlama İskelesi Kapasite Artırımı Projesine ilgili bakanlık ÇED olumlu kararı vermişti. 
Muğla Büyükşehir Belediyesi tarafından açılan dava sonrasında Muğla 1. İdare Mahkemesi ÇED 
olumlu kararının iptaline karar verdi.

 » Ceylin Şener
Tarım kenti olan Muğla’da 

üreticiye destek olmak için 
birçok projeyi hayata geçiren 
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
2014 yılından bugüne kadar 
üreticilere 151 bin 780 ba-
dem, ceviz, zeytin, incir, kes-
tane fidanı dağıttı. Büyükşe-
hir Belediyesi’nin dağıtımını 
yaptığı bu fidanlar yaklaşık 6 

bin dekar araziye dikildi. 
Verimli toprakları, ba-

şat ürünleri ile Türkiye’nin 
en önemli tarım kentlerin-
den biri olan Muğla’da Top-
rak, Sulama suyu analiz labo-
ratuvarı, Yerel tohum merke-
zi, Meyve sebze kurutma te-
sisi, Sakız ağacı deneme bah-
çesi, Koku Vadisi, kaba yem 
desteği, kooperatiflere destek 

gibi birçok farklı alanda üre-
ticilere destek olan Büyük-
şehir Belediyesi il genelin-
de bugüne kadar 151 bin 780 
zeytin, ceviz, badem, incir, 
kestane fidanı dağıttı. Yakla-
şık 6 bin dekar araziye diki-
len fidanlardan 1805 üretici 
yararlandı. 

Başkan Gürün; 
“Dağıttığımız fidanlarla 

Muğla’mızın ürün 
çeşitliliğine katkı 

sağladık”
Turizm, tarım ve kültür 

kenti olan Muğla’da üreten 
köylüyü tekrar milletin efen-
disi yapmak için birçok pro-
jeyi hayata geçirdiklerini söy-
leyen Muğla Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Dr. Osman 
Gürün ürün çeşitliliği için 
dağıttıkları fidanların verim-
li Muğla toprakları ile buluş-
masının, üreticilerin kazan-
masının mutluluğunu yaşa-

dıklarını belirtti. Başkan Gü-
rün; “2014 yılında göreve gel-
diğimizde Muğla’nın verimli 
topraklarında üreticilerimi-
zin daha fazla kazanması için 
çalışmalarımıza başladık. 
Dünya’nın en kaliteli zeytini-
nin yetiştiği Muğla toprak-
larında ürün yelpazesini ge-
nişletmek için üreticilerimi-
ze farklı ürünlerin fidanlarını 
dağıttık. Kurduğumuz Top-
rak analiz laboratuvarında 
testler yaparak bu ürünlerin 
yetişmesi için en uygun alan-
ları üreticilerimizle paylaştık. 
Bugün üreticilerimiz katma 
değeri yüksek ürünlerle daha 
fazla kazanıyor en önemlisi 
toprağına sahip çıkıyor. Da-
ğıttığımız fidanların toprak-
la buluşması, ürün vermesi, 
üreticimizin emeği ile kazan-
ması, toprağına sahip çıkma-
sı da bizleri çok mutlu edi-
yor” dedi.

Büyükşehir’den Üreticilere 151 Bin 780 Fidan Desteği 
 zMuğla Büyükşehir Belediyesi üreticilere destek sağlamak ve tarımsal üretimi arttırmak için il 
genelinde bugüne kadar 151 bin 780 meyve fidanı dağıtımı yaptı.

 » Ceylin Şener
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi, kış sezonunda da so-
kakta kalan evsiz vatandaş-
lara sahip çıkıyor. Mente-
şe İlçesi Bayır Mahallesi’nde 
kurulan barınma evinde 
ağırlanan evsiz vatandaşla-
rın her türlü ihtiyaçları kar-
şılanıyor. 

Proje 2016 Yılında 
Başladı

Muğla Büyükşehir 
Belediyesi’nin 2016 yılında 
başlattığı ‘Soğuktan Sıcağa’ 
projesi ile sosyal belediye-
cilik anlayışını devam etti-
riyor. Büyükşehir Belediye-
si kış günlerinde sokakta ka-
lan ve kimsesizler için Men-
teşe ilçesi Bayır Mahallesin-
de bulunan barınma evinde 
vatandaşlara hizmet veriyor.  

Günde 3 Öğün Sıcak 
Yemek

Büyükşehir Belediyesi-

nin Menteşe ilçesi Bayır ma-
hallesinde bulunan barınma 
evinde kalan vatandaşların 
her türlü ihtiyaçları karşıla-
nıyor. Barınma evinde kalan 
vatandaşlara günde 3 öğün 
sıcak yemeğin yanı sıra gi-
yecek yardımı da yapılıyor. 
Büyükşehir Belediyesi ekip-
leri barınma evinin temizli-
ğini düzenli olarak gerçek-
leştiriyor. 

Muğla Büyükşehir Be-
lediyesinden yapılan açık-
lamada şu ifadelere yer ve-
rildi: “2016 yılının Aralık 
ayında soğuk kış günlerin-
de, sokaklarda yaşayan va-
tandaşlarımızı misafir ede-
bileceğimiz bir barınma evi 
kurduk. Bu barınma evinde 
onların bu soğuk kış günle-
rinde barınma, yiyecek gibi 
ihtiyaçlarını karşılayarak, bir 
nebze de olsun rahat yaşa-
malarını sağlamaya çalışıyo-
ruz” denildi.

Büyükşehirden 
Kimsesizlere Sıcak Yuva

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi her kış 
döneminde olduğu gibi sokakta kalan 
evsiz ve kimsesizlere sıcak yuva sağlıyor. 
Menteşe ilçesi Bayır Mahallesinde bulunan 
barınma evinde kalan vatandaşlara günde 3 
öğün yemek veriliyor. 

Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, 
orta refüjlerdeki ağaç dal-
larını yerden budama yön-
temi ile temizliyor. Buda-
ma çalışmalarıyla sürücüle-
rin görüşüne engel olan fak-
törler ortadan kaldırılarak 
kent içindeki trafik güven-
liği sağlanıyor. Öte yandan, 
yeşil alan ve parklarda ya-
bani ot temizliği çalışmala-
rı sürüyor.

Yapılan çalışmalar kap-
samında Bodrum’un ana ar-
teri konumunda olan ve tra-
fik yoğunluğunun yaşandı-
ğı Atatürk Caddesi’nde pal-
miye ağaçlarına budama iş-

lemi yapıldı.
631 Ağacın Budaması 

Yapıldı
Bodrum İlçe Emni-

yet Müdürlüğü önü ile OA-
SİS Alışveriş Merkezi üst ge-
çidi arasında bulunan 264 
palmiye, 26 fıstık çamı ve 1 
dut ağacının yanında Orta-
kent Kavşağı ile Bitez Kav-
şağı arasındaki 178 palmi-
ye, 162 zakkumun budama-
sı tamamlandı.

Ekipler, kamu kurum ve 
kuruluşlarının ön cepheleri 
ile çevresindeki ağaçlarda da 
peyzaj düzenlemesine göre 
budama yaptı. 

Belediye, Yeşil Alan Düzenleme 
Çalışmaları Yapıyor
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Öneş Derici konuşmasına 
başlarken vatan uğruna 
hayatını kaybetmiş 
şehitleri ve gazileri anarak 
şükranlarını sundu. Asker, 
polis, jandarma ve istihbarat 
teşkilatı görevlilerinin yer 
aldığı güvenlik kurumlarının 
önemine değinen Öneş 
Derici, Türklerin tarih 
boyunca ordu-millet 
olduğunu ve güvenlik 
güçlerini el üstünde 
tuttuğunu ifade etti. 

Otoriter rejimler, 
iktidarlarının devamlılığı 
için güvenlik kurumlarını 
kendi istedikleri biçimde 

dönüştürmeye ihtiyaç 
duyarlar

CHP Grubu adına söz 
alan Öneş Derici, “Otoriter 
rejimler, iktidarlarının 
devamlılığı için güvenlik 
kurumlarını kendi istedikleri 
biçimde dönüştürmeye 
ihtiyaç duyarlar. Bu, 
iktidarlarının devamlılığı 
için olmazsa olmazdır. 
Güvenlik kurumları, 
en çok da istihbarat 
teşkilatları eleştirilemez 
ve denetlenemez algısı 
yaratılır, her şeyin yolunda 
olduğu imajı çizilir. İktidar; 
önce demokratik değerlere 
bağlı güvenlik kurumlarını 
itibarsızlaştırır, sonra kendi 
amacına hizmet edecek 
şekilde dönüştürür. Yaşadığı 
güç zehirlenmesi sonucunda 
güvenlik  kurumlarının 
kendisinin bir uzantısı 
olduğunu  zanneder. İktidar, 
iktidarını koruyabilmek 
için; sindirme, toplumsal 
ayrıştırma gibi yöntemlerle 
korku iklimi oluşturur. Nihai 
amaç, halkta iktidardan yana 
bir refleks yaratmaktır” diye 
konuştu.

İdeolojik kadrolaşmanın 
nelere mal olduğunu 15 
Temmuz’dan biliyoruz
Demokrasiden ve 

hukuktan yana olan dünya 
ülkelerinde gerçek gücün 
ideolojik kadrolaşmadan 
değil, liyakatten geçtiğini 
ve kurumların şeffaf ve 
denetlenebilir olduğunu 
belirten Öneş Derici, 
iktidarın ülkeyi her gün 
biraz daha anti-demokratik 
ve otoriter uygulamalar ile 
yönettiğini belirtti. Adalet, 
eğitim, güvenlik ve daha 
pek çok kurumun tarikat 
ve cemaat kadrolaşmaları 

ile yıpratıldığına değinen 
Öneş Derici,  “nitekim, 
bu kadrolaşmanın 
nelere mal olduğunu 
yakın tarihimizden, 15 
Temmuz’dan biliyoruz” dedi. 

Hiçbir korku iklimi 
inandığımız şeyden 

vazgeçmemize neden 
olamaz

“Bakınız; tarih boyunca 
ordu-millet olmuş Türklerde, 
güvenlik güçleri en değer 
gören, en el üstünde tutulan 
unsurlar olmuşlardır. Bizler; 
güvenlik kurumlarına 
girmeyi, çalışmayı, emekli 
olmayı, şeref madalyası 
olarak torunlarına aktaran 
bir milletiz. İşte bu yüzden, 
hiçbir korku iklimi, hiçbir 
ideolojik kadrolaşma, hiçbir 
baskı unsuru; inandığımız 
demokratik değerlerden 
vazgeçmemize neden 
olamaz” diyerek iktidarı 
eleştirdi. 

Süreyya Öneş Derici, 
iktidarın ülkenin içinde 
bulunduğu şartları 
yansıtmayan sahte bir tablo 
çizdiğini ifade etti. Ekonomi, 
iç ve dış güvenlik sorunları, 
hukuk, eğitim gibi alanlarda 
halkın yaşadığı gerçekliğin 
bambaşka olduğunu belirten 
Öneş Derici, kurumların 
gerçeklerden uzak, 
vatandaşlarının menfaatini 
düşünmeyen, ideolojik 
veya iktidar kaygılarıyla 
kurgulanmaya çalışıldığını 
söyleyerek, bu şekilde 
kurgulanan bütçe tekliflerine 
onay vermeyeceklerini ifade 
etti. 

Süreyya Öneş Derici’den 
Lojman yetersizliği ve 
kira yardımına ilişkin 

kanun teklifi
“Devletçi geçinen iktidar 

vekillerine sesleniyorum” 
diye konuşan Öneş Derici, 
güvenlik görevlilerinin tayin, 
terfi, özlük, emeklilik hakları 
gibi pek çok konuda sıkıntı 
yaşadığını; 2 ay önce lojman 
olmayan illerde görev yapan 
asker, polis, jandarma ve 
diğer memurlara yapılmasını 
teklif ettiği kira yardımı 
kanun teklifini hatırlatarak, 
meclise geldiğinde kanun 
teklifini kabul etmelerini 
beklediğini söyledi. İlerleyen 
süreçte bu kurumlarda 
çalışan personele ilişkin 
başka kanun teklifleri de 
vereceğini belirtti. 

Cumhuriyet Halk Partisi 
devlet ve iktidar ayrımını 

iyi bilir
“Cumhuriyet Halk 

Partisi olarak, devlet ve 
iktidar ayrımını iyi biliriz. 
Ordu, emniyet, jandarma 
ve istihbaratın; devletin ve 
milletin bekası için hayati 
olduğunu iyi biliriz. İktidarı 
ve yöntemlerini eleştirirken, 
kurumlarımızı korumaya 
özen gösteririz. Elbette 
güvenlik kurumlarımızı 
güçsüzleştirecek, 
iktidarın ideolojik 
menfaatlerine uygun 
olarak dönüştürülmesine 
neden olacak her türlü 
müdahalenin karşısında 
duracağız. Şeffaflığı ve 
denetlenmesini savunacağız.” 
diye konuşan Öneş Derici, 
iktidarın güç zehirlenmesi 
yaşadığını ifade etti.

Güç zehirlenmesi 
yaşayan iktidarı 

gerçeklerle 
yüzleştireceğiz

Öneş Derici, iktidarın 
uzun zamandır iktidarda 
olmasından ötürü güç 
zehirlenmesi yaşadığını, bu 
nedenle sadece kendilerinin 
mutlu olduğu sanal bir 
gerçekliğin içinde olduklarını 
söyledi ve “Bugün bu ülkede, 
sizin çizdiğiniz mutluluk 
tablosunun aksine; derin 
bir yoksulluk sorunu, iç 
ve dış güvenlik sorunları, 
hukuksuzluk ve anti-
demokratik uygulamalar 
bulunmaktadır. Sizi 
her fırsatta gerçeklerle 
yüzleştireceğiz. 
Yüzleştireceğiz ve 
denetleyeceğiz ki; bu ülkenin 

güvenlik kurumlarına, 
paralel yapılanmalar bir 
daha girmesin, bu kurumlar, 
suç örgütlerinin malzemesi 
olmasın. Ne yaptığınızın 
farkında olduğumuzu ve 
buna izin vermeyeceğimizi 
bilin. ” diye konuştu. 

Bu ülkenin güvencesi 
Cumhuriyet kadınları ve 

erkekleridir
Cumhuriyet değerlerine 

bağlı güvenlik güçlerinin 
Türkiye’nin güvencesi 
olduğunu belirten Öneş 
Derici, “bu ülkenin güvencesi 
Cumhuriyet kadınları ve 
erkekleridir. Ve bu ülkenin 
güvencesi, yıllardır PKK ve 
FETÖ gibi terör örgütleriyle 
mücadele eden, ve iktidara 
rağmen Atatürk ilke ve 
devrimlerine, demokratik 
değerlere bağlı, laik, hukukun 
üstünlüğüne inanan ve en 
önemlisi aklını kimseye 
kiraya vermemiş olan 
güvenlik personelimizdir. 
Onlara, onlarla birlikte 
üç yılda bir tayin gören 
ve hayatını her seferinde 
devlet görevi için baştan 
kuran eş ve çocuklarına, her 
koşulda “vatan sağolsun” 
diyen ana babalarına, geçim 
sıkıntısı çeken emeklilerine 
en derin şükranlarımı 
sunuyorum. Var olsun 
bütün zor koşullara rağmen 
Cumhuriyet değerlerinin 
izinden gidebilen Türk 
askeri,  istihbarat görevlisi, 
polisi, jandarması. Vatan size 
minnettardır. Sakın merak 
etmeyin, yalnız değilsiniz” 
diyerek konuşmasını 
sonlandırdı.

CHP MUĞLA MİLLETVEKİLİ SÜREYYA ÖNEŞ DERİCİ:

Hiçbir korku iklimi, hiçbir ideolojik kadrolaşma, 
hiçbir baskı unsuru; inandığımız demokratik 
değerlerden vazgeçmemize neden olamaz!

 zTBMM’de devam eden bütçe görüşmelerinde CHP Muğla Milletvekili Süreyya Öneş Derici, Milli 
İstihbarat Teşkilatı Başkanlığı’’nın bütçe teklifini değerlendirmek için söz alarak, iktidarın güç 
zehirlenmesi yaşadığını ve gerçekleri anlatmaya devam edeceklerini belirtti. 

 » Ceylin Şener
Türkiye’nin en gözde tu-

rizm beldelerine ev sahipliği 
yapan Muğla’da Büyükşehir 
Belediyesi il genelinde yaptı-
ğı yatırımlarla bugüne kadar 
6 Milyar 768 Milyon 327 
Bin TL rakamına ulaştı. Bü-
yükşehir Belediyesi’nin en 
fazla yatırım yaptığı ilçeler-
de alt ve üst yapı ihtiyaçla-
rı, ödenen borçlara göre sı-
ralandığında Bodrum, Mar-
maris, Menteşe ilk üçü oluş-
turuyor. Altyapı yatırımla-
rı ile dikkat çeken Bodrum’a 
Büyükşehir Belediyesi 1 
Milyar 711 Milyon TL yatı-
rım yaptı. 

2014 yılında Büyükşe-
hir olan iller arasında olan 
Muğla’da kısa sürede kuru-
luşunu tamamlayarak 13 il-
çe, 569 mahalleye yatırım-
larına başlayan Büyükşe-
hir Belediyesi kısa sürede 
Muğla’ya en fazla yatırım 
yapan kurum oldu. 2014-
2023 Aralık ayına kadar il 
genelinde 6 Milyar 768 Mil-
yon 327 Bin TL yatırımı ha-
yata geçiren Büyükşehir 
Belediyesi’nin 2 Milyar 289 
Milyon 817 BİN TL’lik yatı-
rımı da devam ediyor. 

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi 2014 yılından 2023’e 
kadar da büyük yatırımları-
nın yanı sıra devrolan 1 Mil-
yar 201 Milyon 788 Bin TL 
borcu ödedi. Büyükşehir 
Belediyesi ilçelerden devro-
lan borçlardan sadece 215 
Milyon TL ödemesi kaldı. 
İlçelerden devrolan borç-
lar listesinde de Marmaris, 
Bodrum ve Milas ilk üçü 
oluşturuyor. 

Muğla’ya kendi öz kay-
nakları ve sağladığı kredi-
lerle birlikte en fazla yatı-
rım yapan kurum olan Bü-
yükşehir Belediyesi, sağlam 
mali yapısı ile de Uluslarara-
sı kredi derecelendirme ku-

ruluşu Fitch Ratings’in yedi 
değerlendirmesinden de en 
yüksek not olan AAA aldı. 
Muğla Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Dr. Osman Gü-
rün, birbirinden değerli 13 
ilçeye sahip olan Muğla’da, 
önem ve aciliyet sırasına gö-
re hizmetleri belirledikleri-
ni ve yatırımlar yaptıkları-
nı belirterek uluslararası va-
tandaşların her kuruşuna 
sahip çıktıklarını bunu ya-
tırım olarak kente geri ka-
zandırdıklarını söyledi. Baş-
kan Gürün; “Muğla, Bod-
rum, Fethiye, Marmaris, 
Milas, Menteşe, Ula, Or-
taca ve diğer ilçelerimizle 
dünyanın en önemli turizm 
merkezlerine sahip bir şe-
hir. Bu nedenle yerleşik hal-
kımızın yanı sıra birçok va-
tandaşımızı da burada mi-
safir ediyoruz. Özellikle alt 
ve üst yapıları ile örnek bir 
kent yaratmak için 2014 yı-
lında hizmetlerimize ve pro-
jelerimize başladık. Büyük-
şehir olunca diğer ilçeleri-
mizden devrolan borçları da 
yapılandırarak düzenli öde-
melerini gerçekleştirdik. Bu-
güne geldiğimizde Muğla’ya 
en fazla yatırım yapan ku-
rum olmanın ve sağlam ma-
li yapımızla da uluslarara-
sı kredi derecelendirme ku-
ruluşlarından da en yüksek 
notları alıyoruz. Güçlü ma-
li yapımız ve güven veren 
bir disiplinle hizmet ettik ve 
Muğla’nın her kuruşuna sa-
hip çıktık. Kentimizi gelece-
ğe hazırlamak için doğal gü-
zelliklerini yaşatmak, kat-
lı yapılara karşı çıkarak do-
ğal sirkülasyonu sağlamak 
ve deprem güvenlikli bir 
kent oluşturmak, maviyi ko-
rumak ve yenilenebilir ener-
ji yatırımları yapmak gibi 
önemli projelere imza attık. 
Bu nedenle çok gururlu ve 
mutluyuz” dedi. 

Muğla’ya En Fazla 
Yatırım Yapan Kurum 
Büyükşehir Belediyesi 

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi kentin gelişimi 
için 2014 yılından bu yana altyapıdan, yola, 
sağlıktan, tarıma, yenilenebilir enerjiden, 
sosyal hizmetlere kadar çok çeşitli alanlarda 
6 Milyar 768 Milyon 327 bin TL yatırım 
yaparak büyük bir başarıya imza attı. 
Büyükşehir Belediyesinin ayrıca 2 Milyar 
817 Bin TL2lik yatırımı da devam ediyor.
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